
گروه علمی و آموزشی -  علیرضا حاجیان زاده با بیان 
اینکه فعالیت هایمان را در سازمان تازه تاسیس تعلیم و 
تربیت کودک در چند عرصه پیش بینی کرده ایم اظهار 
کرد: یک عرصه، خانواده ها هستند که شاید مهمترین 
عرصه ما باشد، زیرا از آمار هشت میلیونی کودکان زیر 
شش سال، بیش از شش میلیون به مهد کودک نمی روند 
و ما هم اصراری نداریم حتما به مهد بروند و معتقدیم 
که خانواده بهترین مکان تربیت کودکان است. به همین 

علت توانمندسازی خانواده ها را مدنظر داریم.
وی افزود: عرصه دیگر مربیان هســتند که قطعاً باید 
روی گزینش آنها دقت شود. در زمینه جذب و تربیت 
مربیان به دنبال آن هستیم که راه اندازی رشته های مربی 

کودک را به دانشگاه ها و حوزه  علمیه سفارش دهیم. 
در حال طراحی این رشته هستیم که یک کار اساسی 
و نیازمند برنامه ریزی بلندمدت اســت. در اساسنامه 
سازمان پیش بینی شده است که حوزه و دانشگاه باید 

به کمک بیایند.
 رئیس سازمان ملی تعلیم و تربیت کودک با اشاره به 
اینکه یکی از برنامه های کوتاه مدت در زمینه مربیان، 
برگزاری دوره های آموزشــی ضمن خدمت اســت 
گفــت: همچنین نظام نامه شایســتگی و صلاحیت 
مربیان کودک را در دست تدوین داریم. یک مربی باید 
شایستگی های لازم را از جهت تربیتی و کار حرفه ای 
با کودک داشــته باشد و باید این صلاحیت ها پیش از 

ورود وی احراز شود.
حاجیان زاده افزود: در آینده هر فرد جدیدی که جذب 
می شــود باید احراز صلاحیت شود و دوره هایی را 
بگذراند. افرادی که اکنون مشغول هستند نیز به تدریج 

در این پایش قرار می گیرند.
وی با اشــاره به اینکه عرصه سوم نیز استانداردهای 
خــود مهدکودک ها هم از لحاظ ظاهری و هم ایمنی، 
استحکام ساختمان و فضای لازم است گفت: تفاوتی 
که با وجود تاســیس سازمان جدید نسبت به شرایط 
قبل ایجاد می شود در این است که قبلًا تصور می شد 
مهدکودک ها مکان هایی برای نگه داری بچه ها هستند 
در حالــی که نیت نباید فقط نگه داری باشــد و باید 

رویکردهای تربیتی و فرهنگی را رقم بزنیم. فرصت 
خوبی فراهم شده است که تربیت را از بدو تولد و حتی 
قبل از تولد شروع کنیم و این امر منوط به یکی دو سال 

قبل از دبستان نشود.
رئیس سازمان ملی تعلیم و تربیت کودک ادامه داد: امید 
است آرزوی همیشگی نظام تعلیم و تربیت که شروع 
تربیت از اوان کودکی است را به بهترین نحو رقم بزنیم.
وی دربــاره روند نظارت بر فعالیت مهدهای کودک 
گفت: فعلا سازمان استانداردهای لازم را تولید نکرده، 
مهدهــا با همین وضعیت ادامه مــی دهند، اما وقتی 
استانداردها تولید شود حدومرز مسائل تربیتی تعیین 
می شوند. شرایط ایجاد نشاط و جذابیت های مختلف 

برای بچه ها باید در چارچوب نظام معیار دینی باشد 
که باید در کمیته های اندیشه ورز بررسی و ارائه شود 
و بعد از آن سیستم نظارتی بر حسن اجرای استانداردها 

و دستورالعمل ها نظارت می کند.
حاجیان زاده درباره تعیین شــهریه مهدهای کودک 
نیز گفت: برای امســال اعلام کرده ایم تعیین شهریه 
بر اساس رشــد نرخ تورم و با تایید سازمان حمایت 
از مصرف کنندگان در اســتان ها انجام شود که فعلا 
کار متوقف نماند. ولی برای سال های بعد باید معیار 

مشخصی برای تعیین شهریه تعیین کنیم که هم بخش 
غیردولتی توان اداره کار را داشــته باشــد و هم امکان 
ثبــت نام برای مردم فراهم باشــد. باید نرخ متعادلی 

تعیین شود.
وی ادامه داد: ضمن آنکه در مناطق محروم نمی توان 
مهدها را صد درصد غیردولتی اداره کرد. معتقدیم همه 
مردم باید امکان دسترسی به فعالیت های تربیتی اوان 
کودکی را داشته باشند. قطعا در بودجه سال آینده هم 

پیش بینی های لازم را در این زمینه خواهیم داشت.

   رئیس سازمان ملی تعلیم و تربیت کودک ضمن اعلام اینکه نظام نامه شایستگی و صلاحیت مربیان کودک را در دست تدوین داریم گفت: در آینده 
هر فرد جدیدی که جذب می شود باید احراز صلاحیت شود و دوره هایی را بگذراند. افرادی که اکنون مشغول هستند نیز به تدریج در این پایش قرار می گیرند.

علمی - آموزشی4

رئیس سازمان ملی تعلیم و تربیت کودک اعلام کرد:

تعیین شهریه مهدهای کودک متناسب با نرخ تورم 
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گروه علمی و آموزشی - امینی با اشاره به آمار 
جاماندگان از ثبت ســفارش کتاب های درسی 
گفت: به طور میانگین بیش از ۹۰ دانش آموزان 

ثبت نام کتاب های درسی را انجام داده اند.
احمدرضا امینی مدیر کل نظارت بر نشر و توزیع 
مواد آموزشی درباره وضعیت توزیع کتاب های 
درسی برای سال تحصیلی جدید اظهار کرد: در 
سال تحصیلی ۱۴۰۰-۱۴۰۱ بیش از ۱۴۶ میلیون 
کتاب درسی با تنوع ۹۹۴ عنوان برای ۱۵ میلیون 
دانش آموز در ســطح کشور کتاب تولید کردیم 
که ۹۵ درصد آن در سطح کشور و مناطق توزیع 

شده است.
او ادامــه داد: کتاب های درســی از امروز هم به 
تدریــج از مناطق به مدارس توزیع می شــود تا 
به مرور تا ۳۱ شــهریور به طور کامل توزیع آن 

تکمیل شود.
امینی با اشاره به اینکه در مجموع به طور میانگین 
۹۰.۴۹ درصد دانش آموزان ثبت نام کتاب درسی 
داشتند، درباره آمار جاماندگان از ثبت سفارش 
کتاب درســی گفت که تاکنون در دوره ابتدایی 
۹۶.۲۲ درصد دانش آموزان، در متوســطه اول 
۸۵.۴۴ درصد و در متوســطه دوم شــامل تمام 
شــاخه های تحصیلی ۶۸ درصد دانش آموزان 

ثبت سفارش کرده اند.

مدیر کل نظارت بر نشــر و توزیع مواد آموزشی 
درباره دانش آموزانی که کتاب درسی به هر علتی 
به دست آن ها نرسیده است، بیان کرد: این دسته 
از دانش آموزان اگر ثبت نام در مدرسه نداشته اند 
باید هرچه سریع تر اقدام کنند یا اگر ثبت سفارش 
کتاب درسی نداشته اند، هرچه سریعتر طی این 

مدت ۱۰ روزه اقدام کنند.
او درباره روند تحویل و توزیع کتاب های درسی 
به این گــروه از دانش آموزان اضافه کرد: چون 
کتاب در مناطق دپو شــده اســت، بعد از ثبت 
سفارش، به دانش آموزان در اولین فرصت ارائه 

خواهد شد.

گروه علمی و آموزشی - کاظمی درباره سناریو های در نظر گرفته شده برای بازگشایی 
مدارس در سال تحصیلی پیش رو توضیح داد.

علیرضا کاظمی سرپرست وزارت آموزش و پرورش، درباره سناریو های در نظر گرفته شده 
برای بازگشایی مدارس در سال تحصیلی پیش رو بیان کرد: در حوزه بازگشایی مدارس، کار 

را با کیفیت و تدریجی کار انجام می دهیم تا زمینه حضور دانش آموزان فراهم شود.
او با اشاره به استراتژی های در نظر گرفته شده بازگشایی براساس جمعیت مدارس دامه داد: 
برای مدارس کم جمعیت هیچ منعی برای بازگشایی وجود ندارد، کلاس های زیر ۱۵ نفر که 
۱۰۰ هزار کلاس در کشور برآورد شده است و ۴۵ هزار مدرسه با جمعیت زیر ۷۵ دانش آموز 
بازگشایی انحام می شود و با رعایت فاصله های اجتماعی و تامین زیرساخت های سلامت 

زمینه حضور را بعد از مدتی از آغاز سال تحصیلی مهیا می کنیم.
کاظمی اضافه کرد: در مدارس دارای جمعیت متوسط به سمت رویکرد ترکیبی خواهیم 
رفت، یعنی بخشی ازآموش حضوری و بخشی مجازی است که ممکن است در ۲ یا ۳ روز 

در هفته این تناوب آموزش ترکیبی انجام شود.
سرپرست وزارت آموزش و پرورش تصریح کرد: در مدارس پر جمعیت که بیشترین مشکل 
را داریم و با آرامش بیشتری به سمت بازگشایی حرکت می کنیم، بنا بر شرایط و ظرفیت 
مدرسه یک روز یا دو روز در هفته آموزش حضوری در نظر گرفتیم حداقل ارتباطات با 
فضای آموزشی را برقرار کنیم و در مجموع این برنامه بستگی به ظرفیت کلاس و مدرسه دارد.

او تصریح کرد: به طور کلی در مورد بازگشایی مدارس، رویکرد تمرکززدایی را طراحی 
کردیم واختیار به مدارس داده ایم چراکه قطعا باید کشور را متفاوت ببینم و کل کشور را با 

یک الگو برای بازگشایی در نظر نگیریم.
تهیه لباس فرم اجباری نیست

کاظمی درباه تهیه لباس فرم مدارس با اشاره به اینکه در صورت آموزش مجازی تهیه ای لباس 
موضوعیت ندارد، بیان کرد: سیاست هایی که در مدارس در این مورد اتخاذ می شود، در اختیار 
شورای مدرسه است، وقتی مدارس حضوری می شود لباس فرم موضوعیت پیدا می کند البه 

با این نگاه که هیچ فشار و اجباری به خانواده ها وارد نشود.
او ادامه داد: مدیران مدارس به گونه ای برنامه ریزی می کنند در شرایط اقتصادی فعلی مشکلی 

برای خانوده ها ایجاد نشود.
سرپرســت وزارت آموزش و پرورش با اشــاره به موضوع سرویس مدارس گفت که در 
گام اول مدارس کم جمعیت که شــامل روستاهاست به سرویس نیاز ندارند، در گام دوم 
هماهنگی لازم انجام می شود تا واکسیناسیون رانندگان انجام شود و همه مکلف به رعایت 

استاندارد ها هستند.
ورود رئیس جمهور به موضوع رایگان بودن شبکه شاد

کاظمی درباره فعالیت شبکه شاد برای مدارس اظهار کرد: در این مورد مساعدت هایی در 
هیئت دولت انجام شد و آقای رئیسی هم شخصا ورود پیدا کردند.

او ادامه داد: بر این اساس شبکه شاد امسال رایگان است و طی تعاملات با وزیر ارتباطات و 
مدیرعامل همراه اول در این باره توافقات لازم انجام شد.

سرپرست وزارت آموزش و پرورش خبر داد:مدیر کل نظارت بر نشر و توزیع مواد آموزشی:

جدول روزنامه دارای دو شرح عادی و ویژه است. در صورت تمایل به حل دو شرح ابتدا یکی از 
3810شرح ها را با مداد حل کرده، و سپس با پاک کردن جواب شرح اول، به حل شرح دوم بپردازید.

یک جدول
 با دو شرح

حل جدول ویژه شماره  3809 حل جدول عادی شماره 3809

    گروه علمی و آموزشــی - طراحی مدرن، دستیگره 
درب های تطبیقی که هنگام نزدیک شدن کاربر فعال می 
شود، سیستم بازشونده اتوماتیک درب برای راننده و ... 

در این محصول جلب نظر می کنند.
نمایشگاه خودروی مونیخ به عنوان اولین رویداد بزرگ 
خودرویــی اروپا پس از همه گیری کرونا اهمیت ویژه 
ای دارد. این نمایشــگاه از ۱۵ شهریور فعالیت خود را 

آغاز کرده است.
نمایشگاه خودروی مونیخ به عنوان جایگزین نمایشگاه 

خودروی فرانکفورت معرفی می شود.
یکی از مهمترین رویدادهای این نمایشــگاه به تصمیم 
 EQS مرسدس بنز مبتنی بر رونمایی از مفهومی مایباخ
در کلاس شاسی بلند می شود. مرسدس می گوید این 
مفهومی خوش ســیما کاملا به خظ تولید نزدیک شده 
و بزودی شــاهد حضور آن در کاتالوگ فروش کمپانی 

خواهیم بود.
طراحی مدرن، دســتیگره درب های تطبیقی که هنگام 
نزدیک شــدن کاربر فعال می شود، سیستم بازشونده 
اتوماتیک درب برای راننده و ... در این محصول جلب 

نظر می کنند.

تم دو رنگ مشــکی متالیک و قرمز زیرکن متالیک نیز 
روشی آشنا از مرسدس برای پوشش محصولات فوق 
لوکس خود است. عناصر کرومی در سراسر بدنه نیز این 

نمایش جذاب را همراهی و تکمیل کرده اند.
رینگ های بزرگ ۲۴ اینچی با الگوی بشقابی یکپارچه 

بسیار مورد توجه مخاطبان قرار گرفته است.
در فضــای داخل کابین؛ به مفهــوم واقعی با یک هتل 
فوق لوکس روبرو می شــویم که پوشــش باکیفیت 

چرم، فناورانه های دیجیتال بویژه ساختار 
نمایشگر هایپراسکرین اختصاصی 

مرسدس در کنسول 
جلــو و 

نمایشــگر ۱۲.۳ اینچی OLED برای سرنشــین های 
عقب، سیستم صوتی پیشــرفته، دریچه های کرومی 

سیستم تهویه و ... جلب نظر می کنند.
در رابطه با پیشــرانه اطلاعات دقیق ارائه نشــده اما برد 
حرکتی این هتل لوکس آلمانی حدود ۶۰۰ کیلومتر اعلام 

شده است.
مرســدس امیدوار است در ســال ۲۰۲۲، شاسی بلند 

الکتریکی EQS وارد خط تولید انبوه شود.

مایباخ EQS؛ لوکس ترین شاسی بلند مرسدس بنز در نمایشگاه 
خودروی مونیخ

    گروه علمی و آموزشی -  تنها دو روز دیگر تا برگزاری 
رویــداد Smart Office Product هواوی در تاریخ 
۲۲ شــهریور باقی مانده اســت و این شرکت قصد دارد 
ویژگی کاربردی را مبنی بر اجرای نرم افزارهای اندرویدی 
به رایانه های شخصی اش اضافه کند. یکی از این ویژگی ها 
اجرای برنامه های اندرویدی روی ویندوز، بدون واسطه 

است.
با توجه به اطلاعاتی که تا به امروز از برنامه ها و محصولات 
آینده هواوی منتشــر شده، انتظار می رود این شرکت در 
رویــداد معرفی محصول آینده خود، گام محکم تری در 
بازار رایانه های شخصی برداشته و از دو لپ تاپ جدید در 

کنار یک رایانه AIO رونمایی کند.
در همین راســتا شرکت هواوی با انتشار پوستری از این 
مراسم، حضور لپ تاپ ها و رایانه های شخصی جدید 
جدید را تأیید کرد. اما جذابیت این خبر به همین جا ختم 
نمی شــود و هواوی پیامی را در پوستر رویداد آتی خود 
گنجانده که می تواند پیش از هر شــرکت دیگری، یک 

قابلیت بســیار کاربردی را در لپ تاپ های هواوی ایجاد 
کند؛ قابلیت اجرای برنامه های اندرویدی روی ویندوز، 
بدون نیاز به نصب درایور یا برنامه ثالث. پیش از این هواوی 
نشان داده بود که سیستم عامل HarmonyOS به واسطه 
یکپارچگی و سازگاری با پلتفرم های مختلف قادر است 
اپلیکیشن های )اندروید یا هارمونی( موجود در گوشی یا 
تبلت را با حفظ پایداری به رایانه های شخصی منتقل کند.

اکنون با در نظر داشــتن این موضوع و نگاهی به پوستر 
مفهومی رویــداد Smart Office Product هواوی 
می توان گفــت ویژگی اجرای برنامه هــای اندرویدی 
همچون شــبکه اجتماعــی محبــوب TikTok روی 

لپ تاپ های جدید این شرکت در دستور کار قرار دارد.
گزارش ها حاکی از آن است که هواوی طی این مراسم از 
 MateBook ۱۳ وS MateBook دو لپ تاپ جدید
۱۴S رونمایی خواهد کرد که علاوه بر مجهز شــدن به 
پردازنده هــای اینتل، از نمایشــگرهای ۱۳ و ۱۴ اینچی 

استفاده می کنند.

بنا بر اطلاعات منتشــر شده، نسخه میت بوک ۱۴ اینچی 
از قابلیت اجرای برنامه های اندرویدی پشتیبانی خواهد 
کرد. ظاهراً برای دسترســی به چنین امکانی، شــرکت 
 Huawei Mobile هواوی از سرویســی تحت عنوان

Application استفاده کرده است.
گفتنی است که تمامی اپلیکیشن های موبایل قابل اجرا بر 
روی رایانه، از طریق فروشگاه اپلیکیشنی بزرگ تعبیه شده 
به نــام Huawei PC در لپ تاپ و دیگر رایانه های در 

انتظار معرفی هواوی قابل دسترسی خواهند بود.
در واقع هدف هواوی از افزودن این قابلیت به لپ تاپ های 
شرکت آن است که بتوان نرم افزارهای دستگاه های موبایل 
را در یک صفحه بزرگتر و به لطف موس و کیبورد اجرا 

کرد.
این قابلیت در کنار اجرای برنامه های موجود در فروشگاه 
HUAWEI PC می  تواند برنامه های با پســوند APK را 
Multi-(نیز اجرا کرده و حتی از قابلیت چند پنجره ای

Window( نیز پشتیبانی خواهد کرد.

لپ تاپ  های جدید هواوی قادر به اجرای برنامه های اندرویدی 
خواهند بود

بیش از 90 درصد دانش آموزان ثبت نام کتاب درسی را 
انجام داده اند

شاد امسال هم رایگان خواهد بود


